

10 NOV 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Asalamualaykum and Good Morning, Parents,

We hope this message finds you well as we enter the final weeks of Term 1. This is an exciting and reflective time for our students, a period to showcase their learning progress and celebrate the spirit of our nation as we approach UAE Union Day.

Preparing for End-of-Term 1 Examinations

End-of-term examinations will begin next week (starting November 17, 2025). These assessments provide students with the opportunity to demonstrate what they have learned this term and celebrate their academic growth.

To help students prepare with confidence, here are some helpful examination readiness tips for families:

- **Establish a Study Routine:** Encourage your child to study at the same time each day in a quiet, distraction-free space.
- **Review Daily:** Go over class notes, past homework, and key vocabulary in all subjects, especially English, Math, and Science.
- **Read for Understanding:** Encourage short daily reading sessions in both English and Arabic to build comprehension and focus.
- **Balance and Rest:** Make sure your child gets enough sleep and eats a healthy breakfast before school each day.
- **Stay Positive:** Help children manage stress by reminding them that effort and persistence lead to success. Progress matters more than perfection.

Teachers will share subject-specific revision guidelines this week to support structured preparation at home.

Celebrating the UAE's Union Day – November 27, 2025

Our school community will come together on Thursday, November 27, 2025, to celebrate the 54th UAE Union Day, a time to honor our nation's unity, resilience, and remarkable progress.

We would like to express our sincere gratitude to our Parent Council for their support in meeting with the school leadership team last week and helping to organize this year's Union Day activities. Their dedication and enthusiasm play a key role in creating a meaningful celebration for our students and families. More details will be shared next week.

Families can look forward to traditional games, cultural displays, storytelling sessions, and performances that highlight the UAE's heritage and national pride. Students will also be invited to come to school in national colors or traditional attire on the day of celebration.

To extend learning at home, families can explore these UAE heritage resources:

- UAE Heritage Portal – Ministry of Culture: https://moc.gov.ae/en/initiative/uae-cultural-heritage/Ministry_of_Culture+2Ministry_of_Culture+2
- Visit Abu Dhabi: Culture and Heritage: https://visitabudhabi.ae/en/campaign/culture-and-heritage/Experience_Abu_Dhabi+1
- The Founding Fathers – UAE Government Portal: https://u.ae/en/about-the-uae/founders-of-the-union_u.ae+1

**Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal**

10 NOV 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

In-School Learning Focus

Even as exams approach, our classrooms continue to be vibrant spaces for creativity and exploration. Students are:

- Engaging in reading comprehension projects
- Applying logical thinking through math problem-solving tasks
- Conducting science investigations that promote inquiry skills
- Participating in National Identity lessons connected to UAE history and values

Home-School Partnership

Your encouragement and involvement play a vital role in your child's success. We ask parents to:

- Ensure punctual attendance and steady morning routines
- Review homework and reading logs daily
- Provide a calm space for study and revision
- Celebrate effort and perseverance, not just results

Together, we will ensure every Pinnacle learner finishes Term 1 with confidence, pride, and a deep sense of belonging to both their school and nation.

"Education is a journey that shapes hearts and minds. It builds the future of our nation."

H.H. Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum

With gratitude and partnership,

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، أولياء الأمور الأعزاء،

نأمل أن تصلكم رسالتنا وأنتم بخير مع اقترابنا من الأسابيع الأخيرة من الفصل الدراسي الأول. هذه الفترة تمثل وقتًا مليئًا بالحماس والتأمل لطلابنا، حيث يستعرضون مدى تقدمهم في التعلم ويحتفلون بروح وطننا مع اقتراب يوم الاتحاد لدولة الإمارات العربية المتحدة.

✨ الاستعداد لاختبارات نهاية الفصل الدراسي الأول

ستبدأ اختبارات نهاية الفصل الدراسي الأول الأسبوع القادم (ابتداءً من 17 نوفمبر 2025).

تعد هذه الاختبارات فرصة للطلاب لعرض ما تعلموه خلال هذا الفصل والاحتفال بنموهم الأكاديمي.

ولمساعدة الطلاب على الاستعداد بثقة، إليكم بعض النصائح المفيدة للأسر:

- ضعوا جدولًا ثابتًا للمذاكرة: شجعوا أبناءكم على الدراسة في نفس الوقت يوميًا في مكان هادئ خالٍ من المشتتات.
- المراجعة اليومية: راجعوا الملاحظات الصفية والواجبات السابقة والمفردات الأساسية في جميع المواد، خاصة في اللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم.
- القراءة للفهم: شجعوا أبناءكم على جلسات قراءة قصيرة يوميًا باللغتين الإنجليزية والعربية لبناء الفهم والتركيز.
- التوازن والراحة: تأكدوا من حصول أبناءكم على قسط كافٍ من النوم وتناول وجبة فطور صحية قبل المدرسة يوميًا.
- الإيجابية: ساعدوا أبناءكم على التعامل مع التوتر بتذكيرهم أن الجهد والمثابرة يؤديان إلى النجاح – فالتقدم أهم من الكمال.

سيقوم المعلمون هذا الأسبوع بمشاركة إرشادات مراجعة خاصة بكل مادة لدعم التحضير المنظم في المنزل.

🇦🇪 الاحتفال بيوم الاتحاد لدولة الإمارات - 27 نوفمبر 2025

ستجتمع أسرة المدرسة يوم الخميس، 27 نوفمبر 2025 للاحتفال بالذكرى الـ 54 ليوم الاتحاد لدولة الإمارات العربية المتحدة، وهي مناسبة لتكريم وحدة الوطن وضموده وتقديمه المتميز.

نتوجه بخالص الشكر والتقدير إلى مجلس أولياء الأمور على دعمهم الكريم وتعاونهم مع إدارة المدرسة خلال اجتماع الأسبوع الماضي، ومساهماتهم الفاعلة في تنظيم فعاليات هذا العام الخاصة بيوم الاتحاد. إن التزامهم وحماسهم يلعبان دورًا محوريًا في جعل هذا الاحتفال مميّزًا ومُلهِمًا لطلابنا وأسرهم.

سيستمتع الجميع بمجموعة من الألعاب التراثية، والعروض الثقافية، وجلسات الحكايات الشعبية، والعروض الطلابية التي تبرز التراث الإماراتي والفخر الوطني. كما سيُدعى الطلاب للحضور إلى المدرسة مرتدين ألوان العلم الوطني أو الزي التراثي الإماراتي في يوم الاحتفال.

🇦🇪 لتعزيز التعلم في المنزل، يمكن للأسر استكشاف المصادر التالية عن تراث دولة الإمارات:

• بوابة التراث الإماراتي - وزارة الثقافة:

• [/https://moc.gov.ae/en/initiative/uae-cultural-heritage](https://moc.gov.ae/en/initiative/uae-cultural-heritage)

• زر أبوظبي: الثقافة والتراث:

• <https://visitabudhabi.ae/en/campaign/culture-and-heritage>

• الآباء المؤسسون - بوابة حكومة الإمارات:

• <https://u.ae/en/about-the-uae/founders-of-the-union>

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

🔍 التركيز على التعلم داخل المدرسة

حتى مع اقتراب موعد الاختبارات، ما زالت صفوفنا الدراسية نابضة بالحياة والإبداع والاستكشاف. حيث يواصل الطلاب:

- المشاركة في مشاريع الفهم القرائي 📖
 - تطبيق مهارات التفكير المنطقي من خلال حل المسائل الرياضية +
 - تنفيذ تجارب علمية تعزز مهارات البحث والاستقصاء 🔬
 - المشاركة في دروس الهوية الوطنية المرتبطة بتاريخ وقيم دولة الإمارات 🇦🇪
 - الشراكة بين المنزل والمدرسة 🏠🤝
- يلعب تشجيعكم ومشاركتكم دورًا محوريًا في نجاح أبنائكم. لذا نرجو من أولياء الأمور:
- التأكد من الالتزام بالحضور في الوقت المحدد والمحافظة على روتين صباحي منتظم.
 - مراجعة الواجبات وسجلات القراءة يوميًا.
 - توفير بيئة هادئة للمذاكرة والمراجعة في المنزل.
 - الاحتفاء بالجهد والمثابرة وليس فقط بالنتائج.
- معًا، سنضمن أن ينهي كل طالب في مدرسة بيناكل الأمريكية الفصل الدراسي الأول بثقة وفخر، وبإحساس عميق بالانتماء لمدرسته ووطنه.
- "التعليم رحلة تبني العقول والقلوب، وتصنع مستقبل الوطن."
صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم
مع خالص الشكر والتقدير،
فريق مدرسة بيناكل الأمريكية

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة